
PROTOKÓŁ NR X/2025 

 

z X Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu, odbytej w dniu 19 marca 2025 roku. 

W Sesji uczestniczyło 15 Radnych, co stanowi 100 % składu ustawowego Rady. 

 

W Sesji udział wzięli: 

- Burmistrz Złocieńca – Pani Małgorzata Głodek, 

- Sekretarz Gminy – Pan Jacek Brzozowski. 

 

Obradom przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar. 

 

Protokołowała – Młodszy Referent Marzena Skupień. 

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

Wysoka Rado ! 

Szanowni Państwo ! 

Chciałbym poinformować, że przebieg dzisiejszej sesji jest transmitowany na żywo  

i nagrywany. Każdy kto chciałby zabrać głos w trakcie sesji będzie to rozumiane, jako 

wyrażenie zgody na publikację jego wizerunku w przestrzeni publicznej. 

 

 

Punkt 1: Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia X Sesji RM dokonała Przewodnicząca Rady Pani Aneta Kuszmar (godz. 9:00). 

Powitała Radnych, Panią Burmistrz Małgorzatę Głodek, Pana Sekretarza oraz wszystkich 

przybyłych gości. 

Dzisiejsza sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Złocieńca z dnia 13 marca 2025 roku, 

zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym.  

Następnie Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad – 100% składu Rady wobec 

powyższego obrady bęły prawomocne (na sali było obecnych 15 Radnych).  

 

 

Punkt 2: Ustalenie porządku obrad.  

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

Radni wraz z zawiadomieniem o terminie sesji otrzymali w załączeniu porządek obrad. 

Czy są propozycje zmiany w porządku obrad? 

Nikt nie zgłosił propozycji zmian w porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych na terenie miasta Złocieniec w ciągach dróg powiatowych – druk nr 

148. 

4. Zamknięcie sesji. 



 

Punkt 3: Podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych na terenie miasta Złocieniec w ciągach dróg powiatowych – druk  

nr 148. 

 

Pani Agnieszka Wiczk (Kierownik referatu gospodarki komunalnej): 

Uchwała ta wynika z konieczności podjęcia przez Rade Miejską uchwały w sprawie wstępnej 

lokalizacji na podstawie art. 20f pkt. 1 ustawy o drogach publicznych. Przepis ten mówi, że 

rada gminy dla zaspokojenie potrzeb mieszkańców, wskazuje w formie uchwały wstępne 

miejsca lokalizacji przystanków komunikacyjnych, nowych przystanków. Przystanki te, które 

wskazaliśmy w uchwale znajdują się w ciągach dróg powiatowych, a o ostatecznej lokalizacji 

przystanków decyduje zarządca drogi już po podjęciu przez Radę uchwały o wstępnej 

lokalizacji. Wskazane w uchwale lokalizacje związane są z koniecznością wprowadzenia nowej 

linii komunikacyjnej transportu publicznego. Wstępne miejsca zostały ustalone w ten sposób, 

żeby były jak najbardziej funkcjonalne, wiązały się z bezpieczeństwem. Nie wszędzie  

w drogach gminnych mamy możliwość zlokalizowania przystanków i dlatego wskazaliśmy te 

przystanki w drogach powiatowych. Dziękuję.  

 

Radny Roman Cyc: 

Ale przystanki na naszych drogach gminnych zostają tak jak były? 

 

Pani Agnieszka Wiczk (Kierownik referatu gospodarki komunalnej): 

Tak oczywiście. 

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

Czy ktoś jeszcze z Państwa ma pytania? Nie widzę, w takim razie przechodzimy do głosowania 

nad projektem uchwały na druku nr 148, głosowanie ręczne imienne. 

• Radny Waldemar Buca – jestem za  

• Radna Wioleta Bylina -  za; 

• Radny Roman Cyc - jestem za; 

• Radny Edward Herbut - jestem za; 

• Radny Michał Jakubowski - jestem za; 

• Radna Renata Kawa-Mazur - jestem za; 

• Radna Romana Kowalewicz - jestem za; 

• Radna Grażyna Kozak – jestem za;  

• Radna Monika Kuczyńska-Kochana - jestem za; 

• Radna Aneta Kuszmar - jestem za; 

• Radny Jan Macul - jestem za; 

• Radna Barbara Pawłowska - jestem za; 

• Radny Radosław Pokutyński. - jestem za; 

• Radny Paweł Rudy - jestem za; 

• Radny Jarosław Sobczak - jestem za. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr X/124/2025 w sprawie 

wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Złocieniec  



w ciągach dróg powiatowych. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

 

Punkt 4. Zamknięcie sesji. 

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

Stwierdzam, iż porządek obrad został wyczerpany. Dziękuję Państwu Radnym, Pani Burmistrz 

i wszystkim uczestnikom dzisiejszej sesji. Zamykam X sesję Rady Miejskiej w Złocieńcu  

(godz. 9:08) 

 

 

 

Protokołowała:                                                                                    Przewodnicząca Rady:    

        

Marzena Skupień                  Aneta Kuszmar 

 


